
Rada Miasta Jarosławia 

31-500 Jarosław, Rynek 1 

Nagranie dźwiękowe z obrad II sesji Rady Miasta Jarosławia 

z dnia 20 maja 2024 r. 

stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

OA.0002.2.2024 

Protokół Nr II/2024 

II sesji Rady Miasta Jarosławia 

Jarosław, 20 maja 2024 roku 
Sala narad Urzędu Miasta Jarosławia, Rynek 1 

Z powodu problemów technicznych obrady sesji zostały przesunięte na godzinę 10". 

Ad I. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Obrady II sesji Rady Miasta Jarosławia IX kadencji (2024 — 2029) otworzył o godz. 10.02 
Przewodniczący Rady Miasta Piotr Kozak. Po powitaniu oświadczył, sesja została zwołana 
w oparciu o art. 20 ust. | ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym oraz $53 ust. 

2 Statutu Gminy Miejskiej Jarosław. Zgodnie z listą obecności w posiedzeniu uczestniczy 21 

radnych, co stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji (lista 
obecności radnych stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu). 

O godzinie 10.08 na obrady sesji z opóźnieniem przybył radny Korneliusz Polit. 

W obradach uczestniczyli również: 

Burmistrz Miasta Jarosławia — Marcin Nazarewicz, 

Zastępca Burmistrza Jarosławia Dariusz Tracz, 
Sekretarz Miasta — Magdalena Kapusta, 
Skarbnik Miasta - Anna Gołąb, 

Starosta Powiatu Jarosławskiego — Kamil Dziukiewicz, 
Prezes PGKiM — Andrzej Makar, 
Prokurent JPK - Łukasz Pieniążek, 
Prezes JTBS — Kazimierz Piotrowicz, 

Prezes PWiK — Andrzej Wysocki, 
. Dyrektor CKiP — Tomasz Wywrót, 
. Dyrektor MOPS — Agnieszka Kruba-Nieckarz, 
. Dyrektor MBP- Elżbieta Tkacz, 

. Prezes Zarządu Spółdzielni Mieszkaniowej w Jarosławiu — Adam Pikuła, 
. Przewodniczący Miejskiej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych — 

Zbigniew Guzowski, 
. Przewodniczący Jarosławskiej Rady Seniorów — Marian Janusz, 
„ Przedstawiciele Rad Dzielnic, 

. Dyrektorzy wydziałów Urzędu Miasta Jarosławia, 
„ Przedstawiciele mediów, 

19. Mieszkańcy miasta Jarosławia. 
(lista obecności osób zaproszonych stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu). 
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Przed przystąpieniem do kolejnego punktu obrad sesji Przewodniczący Rady Miasta Piotr 
Kozak, Burmistrz Miasta Marcin Nazarewicz oraz nowo wybrani radni otrzymali gratulacje 
od Starosty Powiatu Jarosławskiego Kamila Dziukiewicza. Starosta pogratulował radnym 

objęcia mandatu, a Przewodniczącemu Rady oraz Burmistrzowi Miasta pełnienia tak 
zaszczytnych funkcji, które są wyrazem społecznego zaufania. Wyraził przekonanie, że 

najbliższe 5 lat będzie czasem dobrej współpracy na linii miasto-powiat. Zadeklarował 
otwartość na współpracę, która powinna być oparta na dialogu, szacunku i wzajemnym 
wsparciu. Na ręce przewodniczącego rady Piotra Kozaka wręczył wraz z Przewodniczącą Rady 
Powiatu Jarosławskiego Grażyną Strzelec obraz św. Kingi — patronki samorządowców. 

Burmistrz Miasta Jarosławia Marcin Nazarewicz podziękował za gratulacje i ze swej strony 
również zadeklarował chęć i pełną współpracę z powiatem na rzecz lokalnej społeczności. 

Ad II. Rozpatrzenie wniosków dotyczących porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta Piotr Kozak poinformował, że porządek obrad wraz 
z projektami uchwał został przesłany radnym elektronicznie w poniedziałek tj. 13 maja br., 

czyli na 7 dni przed sesją. Do porządku obrad wpisano 8 projektów uchwał. W tym samym 
dniu radni otrzymali: projekt planu pracy Rady Miasta Jarosławia na 2024 r; sprawozdanie 
z działalności spółek miejskich: JTBS, PGKiM, JPK i PWiK za 2023 r. oraz Ocenę Zasobów 
Pomocy Społecznej przedłożoną przez Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej w Jarosławiu 

W dniu sesji tj. 20 maja br. radni otrzymali dodatkowe projekty uchwał na drukach nr 9, nr 

10, nr 11 i nr 12. 

Proponowany porządek obrad: 

I. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

II. Rozpatrzenie wniosków dotyczących porządku obrad. 
III. Przyjęcie protokołu I sesji Rady Miasta Jarosławia z dnia 7 maja 2024 r. 

IV. Podjęcie uchwał: 
|) w sprawie wyboru Wiceprzewodniczących Rady Miasta Jarosławia, 

2) w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Jarosławia, 
3) w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Jarosławia, 
4) w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Jarosławia, 
5) w sprawie zmiany Statutu Gminy Miejskiej Jarosław, 

6) w sprawie wyboru delegatów na zebranie Delegatów Stowarzyszenia Miejskiego 

Obszaru Funkcjonalnego Jarosław — Przeworsk, 
7) w sprawie powołania zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników, 

8) w sprawie odwołania Opiekuna Młodzieżowej Rady Miasta Jarosławia. 

V. Przyjęcie planu pracy Rady Miasta Jarosławia na 2024 rok. 
VI. Omówienie działalności spółek miejskich: a) JTBS, b) PGKiM, c) JPK i d) PWiK. 
VII. Ocena Zasobów Pomocy Społecznej. 

VIII. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta o działaniach podejmowanych 
w okresie międzysesyjnym. 

IX. Wolne wnioski i informacje. 
X. Zakończenie obrad. 

-porządek obrad z dnia 13 maja 2024 r. stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu, 

-pismo znak: OA.0002.2.2024 z dnia 13 maja 2024 r. stanowi załącznik nr 5 do niniejszego 

protokołu, 

-ogłoszenie o sesji stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 
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Na pytanie przewodniczącego rady Piotra Kozaka, czy ktoś z obecnych chce zgłosić wniosek 
do ww. porządku obrad, burmistrz miasta Marcin Nazarewicz poprosił o wprowadzenie 
dodatkowych projektów uchwał: 

e na druku nr 9 w sprawie nadania tytułu Honorowego Obywatela Miasta Jarosławia, 

e nadruku nr 10 w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Miejskiej Jarosław, 

e na drukunr 11 w sprawie powołania Skarbnika Gminy Miejskiej Jarosław, 

e na druku nr 12 w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie i realizację przez Gminę 
Miejską Jarosław projektu Wojewódzkiego Urzędu Pracy w Rzeszowie 
dofinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego Plus w ramach 

programu Regionalnego Fundusze Europejskie dla Podkarpacia 2021-2027, 
PRIORYTET 7, Działanie FEPK.07.12 Szkolnictwo ogólne, projekt pt. „Orientuj się”. 

Wobec braku innych zgłoszeń Przewodniczący Rady Miasta Piotr Kozak poddał pod 
głosowanie: 

e wniosek Burmistrza Miasta Jarosławia o wprowadzenie do porządku obrad 
projektu uchwały na druku numer 9 w sprawie nadania tytułu Honorowego 

Obywatela Miasta Jarosławia 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 21 radnych przy głosach: 

„ZA 2, 
„przeciw ” - 0, 

„wstrzymał się” - O, 

przyjęła ww. wniosek Burmistrza Miasta Jarosławia o wprowadzenie do porządku 
obrad projektu uchwały na druku numer 9 w sprawie nadania tytułu Honorowego 

Obywatela Miasta Jarosławia 
-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 7 do niniejszego 
protokołu. 

e wniosek Burmistrza Miasta Jarosławia o wprowadzenie do porządku obrad 
projektu uchwały na druku numer 10 w sprawie odwołania Skarbnika Gminy 

Miejskiej Jarosław 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 21 radnych przy głosach: 

sza -21;, 
„przeciw ” - 0, 

„wstrzymał się” - O, 

przyjęła ww. wniosek Burmistrza Miasta Jarosławia o wprowadzenie do porządku obrad 
projektu uchwały na druku numer 10 w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Miejskiej 

Jarosław 

-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 8 do niniejszego 
protokołu. 

e wniosek Burmistrza Miasta Jarosławia o wprowadzenie do porządku obrad 
projektu uchwały na druku numer 11 w sprawie powołania Skarbnika Gminy 

Miejskiej Jarosław 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 21 radnych przy głosach: 
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„za”-21, 

„przeciw ” - 0, 

„wstrzymał się” - O, 

przyjęła ww. wniosek Burmistrza Miasta Jarosławia o wprowadzenie do porządku obrad 
projektu uchwały na druku numer 11 w sprawie powołania Skarbnika Gminy Miejskiej 

Jarosław 

-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 9 do niniejszego 
protokołu. 

e wniosek Burmistrza Miasta Jarosławia o wprowadzenie do porządku obrad 
projektu uchwały na druku numer 12 w sprawie wyrażenia zgody na 

przystąpienie i realizację przez Gminę Miejską Jarosław projektu 

Wojewódzkiego Urzędu Pracy w Rzeszowie dofinansowanego ze środków 
Europejskiego Funduszu Społecznego Plus w ramach programu Regionalnego 
Fundusze Europejskie dla Podkarpacia 2021 — 2027, PRIORYTET 7, Działanie 

FEPK.07.12 Szkolnictwo ogólne, projekt pt. „Orientuj się” 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 21 radnych przy głosach: 

„ZE 22ZŁ, 
„przeciw” - 0, 

„ wstrzymał się” - O, 
1. przyjęła ww. wniosek Burmistrza Miasta Jarosławia o wprowadzenie do porządku 

obrad projektu uchwały na druku numer 12 w sprawie wyrażenia zgody na 

przystąpienie i realizację przez Gminę Miejską Jarosław projektu Wojewódzkiego 
Urzędu Pracy w Rzeszowie dofinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu 
Społecznego Plus w ramach programu Regionalnego Fundusze Europejskie dla 
Podkarpacia 2021 — 2027, PRIORYTET 7, Działanie FEPK.07.12 Szkolnictwo 

ogólne, projekt pt. „Orientuj się” 
- raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 10 do niniejszego 
protokołu. 

Wobec braku innych uwag do proponowanego porządku Rada Miasta 

Jarosławia w obecności 21 radnych ustaliła, że porządek obrad sesji w dniu 

20 maja 2024 r. będzie się przedstawiał następująco: 

I. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
II. Rozpatrzenie wniosków dotyczących porządku obrad. 
III. Przyjęcie protokołu I sesji Rady Miasta Jarosławia z dnia 7 maja 2024 r. 

IV. Podjęcie uchwał: 
|) w sprawie wyboru Wiceprzewodniczących Rady Miasta Jarosławia, 
2) w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Jarosławia, 

3) w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Jarosławia, 
4) wsprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Jarosławia, 
$) w sprawie zmiany Statutu Gminy Miejskiej Jarosław, 

6) w sprawie wyboru delegatów na zebranie Delegatów Stowarzyszenia Miejskiego 
Obszaru Funkcjonalnego Jarosław — Przeworsk, 

7) w sprawie powołania zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników, 
8) w sprawie odwołania Opiekuna Młodzieżowej Rady Miasta Jarosławia, 
9) w sprawie nadania tytułu Honorowego Obywatela Miasta Jarosławia, 
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10) w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Miejskiej Jarosław, 

11) w sprawie powołania Skarbnika Gminy Miejskiej Jarosław, 
12) w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie i realizację przez Gminę Miejską Jarosław 

projektu Wojewódzkiego Urzędu Pracy w Rzeszowie dofinansowanego ze środków 

Europejskiego Funduszu Społecznego Plus w ramach programu Regionalnego 
Fundusze Europejskie dla Podkarpacia 2021 — 2027, PRIORYTET 7, Działanie 
FEPK.07.12 Szkolnictwo ogólne, projekt pt. „Orientuj się”. 

V. Przyjęcie planu pracy Rady Miasta Jarosławia na 2024 rok. 
VI. Omówienie działalności spółek miejskich: a) JTBS, b) PGKiM, e) JPK i d) PWiK. 
VII. Ocena Zasobów Pomocy Społecznej. 

VIII. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta o działaniach podejmowanych 
w okresie międzysesyjnym. 

IX. Wolne wnioski i informacje. 

X Zakończenie obrad. 

Przewodniczący rady Piotr Kozak poinformował, że przy Radzie Miasta Jarosławia IX 

kadencji (2024-2029) powstały trzy kluby radnych tj.: 

1) Klub Radnych „Wspólnie Zmieniajmy Jarosław” składający się z 8 członków, 

przewodniczący — Jarosław Litwiak (pismo stanowi załącznik nr ll do niniejszego 

protokołu), 

2) Klub Radnych „My Mieszkańcy” składający się z 5 członków, przewodniczący — 

Wiesław Strzępek (pismo stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu), 

3) Klub Radnych „Wybieramy Jarosław — Prawo i Sprawiedliwość” składający się z 6 

członków, przewodniczący — Janusz Szkodny (pismo stanowi załącznik nr 13 do 

niniejszego protokołu). 

Ad III. Przyjęcie protokołu z I sesji Rady Miasta Jarosławia z dnia 7 maja 

2024 r. 

Przewodniczący Rady Piotr Kozak zaznaczył, że zgodnie z zapisami Statutu Gminy 

Miejskiej Jarosław $ 76 ust. 2 protokół z I sesji był dostępny w Biurze Rady i został również 
przesłany radnym elektronicznie, tak więc radni zainteresowani jego treścią mogli się z nim 

zapoznać. Na pytanie, czy ktoś z radnych wnosi poprawki do tego dokumentu, nikt się nie 
zgłosił. 

Przewodniczący Rady Piotr Kozak poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z I sesji Rady 
Miasta Jarosławia z dnia 7 maja 2024 roku. 

Rada Miasta w obecności 21 radnych uczestniczących w posiedzeniu przy głosach: 
„za”-2] , „przeciw ” — brak , „wstrzymał się ”- brak, przyjęła protokół z I sesji 

Rady Miasta Jarosławia z dnia 7 maja 2024 r.- raport z przeprowadzonego imiennego 
głosowania stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu 

Ad IV. Podjęcie uchwał: 

1/ w sprawie wyboru Wiceprzewodniczących Rady Miasta — projekt uchwały stanowi załącznik 

nr 15 do niniejszego protokołu. 
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Przewodniczący Rady Piotr Kozak poinformował, że zgodnie z obowiązującymi przepisami 

rada gminy wybiera ze swego grona 1-3 wiceprzewodniczących bezwzględną większością 

głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego składu rady w głosowaniu tajnym. 

Powyższe wynika z treści art. 19 ust.l ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym. 

Dla sprawnego przebiegu sesji zaproponował, aby wybór Wiceprzewodniczących Rady Miasta 

był procedowany według następujących punktów: 

a) zgłaszanie kandydatów na funkcję Wiceprzewodniczącego Rady Miasta, 

b) powołanie Komisji Skrutacyjnej, 
c) przyjęcie Regulaminu wyboru Wiceprzewodniczących Rady Miasta. 
d) przeprowadzenie głosowania, 
e) informacja o wynikach głosowania. 

a) zgłaszanie kandydatów na funkcję Przewodniczącego Rady Miasta 

Przewodniczący Rady prosił o zgłaszanie kandydatów wraz z uzasadnieniem. 
Przypomniał, że zgłoszona osoba musi wyrazić zgodę na kandydowanie. 

Otwarta została lista zgłoszeń kandydatów na Wiceprzewodniczących Rady Miasta Jarosławia. 

Zgłoszono następujących kandydatów jednocześnie przybliżając sylwetki i zasługi osób 

rekomendowanych: 

Przewodniczący Rady Piotr Kozak w imieniu Klubu Radnych „Wybieram Jarosław — Prawo 
i Sprawiedliwość” zarekomendował kandydaturę radnego Janusza Szkodnego na funkcję 
wiceprzewodniczącego Rady Miasta Jarosławia podkreślając m.in, że zaproponowany 

kandydat bardzo wzmocni funkcjonowanie prezydium. Jako radny ośmiu kadencji ma wielkie 
doświadczenie samorządowe. Janusz Szkodny — to osoba będąca „sumieniem samorządu”, na 
której można zawsze polegać, mieć oparcie i brać przykład. 

Radny Janusz Szkodny wyraził zgodę na kandydowanie na funkcję wiceprzewodniczącego 
Rady Miasta Jarosławia. 

Radna Magdalena Cisek-Skiba w imieniu Klubu Radnych „„Wspólnie Zmieniajmy Jarosław” 

najwiekszego klubu w Radzie Miasta zgłosiła na wiceprzewodniczącą Rady Miasta Jarosławia 

kandydaturę radnej Agnieszki Wywrót — magistra pegagogiki i resocjalizacji oraz studiów 
podyplomowych z zakresu ekonomii społecznej, która uzyskała w obecnych wyborach drugi 
wynik wyborczy w mieście tj. 707 głosów. Od 2014 roku pełni funkcję radnej miasta, 
a w poprzedniej kadencji skutecznie pełniła funkcję wiceprzewodniczącej rady, wielokrotnie 

i efektywnie zastępując przewodniczącego rady podczas jego nieobecności. Jako radna i liderka 
wielu inicjatyw, Pani radna Agnieszka Wywrót była inicjatorką licznych ważnych projektów 

i działań, które zdobyły poparcie większości radnych; skutecznie reprezentuje mieszkańców, 
dbając o sprawy całego Jarosławia — miasta, w którym mieszka, pracuje i doskonale zna jego 
problemy oraz potrzeby. Jej zaangażowanie w kwestie społeczne i charytatywne jest 

nieocenione; zawsze chętnie służy pomocą i swoją wiedzą. Kontynuując swoją pracę w radzie, 
jako wiceprzewodnicząca Rady Miasta, Pani Agnieszka pragnie nadal poświęcać się rozwojowi 
miasta Jarosławia z pełnym zaangażowaniem i oddaniem. 

Radna Agnieszka Wywrót wyraziła zgodę na kandydowanie na funkcję wiceprzewodniczącej 

Rady Miasta Jarosławia. 
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Radny Patryk Bielecki w imieniu Klubu Radnych „My Mieszkańcy” zgłosił na 

wiceprzewodniczącego Rady Miasta Jarosławia kandydaturę radnego Wiesława Strzępka — 
doświadczonego samorządowca. 

Radny Wiesław Strzępek wyraził zgodę na kandydowanie na funkcję wiceprzewodniczącego 
Rady Miasta Jarosławia. 

Radny Mariusz Walter poprosił o doprecyzowanie procedury głosowania w kwestii liczby 

wybieranych wiceprzewodniczących Rady Miasta Jarosławia. 

Przewodniczący Rady Piotr Kozak oświadczył, iż rada gminy wybiera ze swego grona 1-3 

wiceprzewodniczących bezwzględną większością głosów w obecności co najmniej połowy 

ustawowego składu rady w głosowaniu tajnym. Wynika to z treści art.19 ust.l ustawy z dnia 

8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym. Na ten moment zgłoszono trzy kandydatury, jeśli 

zatem każda z tych osób uzyska bezwzględną większość głosów (w obecności co najmniej 

połowy ustawowego składu rady) wówczas zostanie wybranych 3 wiceprzewodniczących, 

jeżeli tylko dwóch kandydatów uzyska bezwzględną większość głosów - to wybranych zostanie 

2 wiceprzewodniczących, jeśli jeden kandydat — to wybrany zostanie | wiceprzewodniczący. 

Radny Jarosław Litwiak zaapelował, aby radni przed podjęciem decyzji o wyborze wzięli pod 

uwagę fakt, iż Klub Radnych „„Wspólnie Zmieniajmy Jarosław” jako jedyny zgłosił na funkcję 

wiceprzewodniczącego - kobietę, aby zachować parytet. 

Wobec braku innych zgłoszeń Rada Miasta Jarosławia przystąpiła do przegłosowania 

zamknięcia listy kandydatów na Wiceprzewodniczących Rady Miasta. 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 21 radnych przy głosach: 

„za” - 21 

„przeciw ” — brak, 

wstrzymał się” - brak 

zamknęła listę kandydatów zgłoszonych na Wiceprzewodniczących Rady Miasta. 

- raport z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

b) powołanie Komisji Skrutacyjnej, 

Przewodniczący Rady Miasta Piotr Kozak zaproponował, aby Komisja Skrutacyjna składała 

się z co najmniej 3 do 5 osób — radnych Rady Miasta Jarosławia. Nadmienił, że osoby 

kandydujące nie mogą wchodzić w skład Komisji Skrutacyjnej. 

Radny Jarosław Litwiak w imieniu Radnych .„Wspólnie Zmieniajmy Jarosław” zgłosił do 

pracy w Komisji Skrutacyjnej kandydaturę radnej Jolanty Makarowskiej. 
Radna Jolanta Makarowska wyraziła zgodę na powyższe. 

Radny Korneliusz Polit w imieniu Radnych „„My Mieszkańcy” zgłosił do pracy w Komisji 
Skrutacyjnej kandydaturę radnego Macieja Dymnickiego. 

Radny Maciej Dymnicki wyraził zgodę na pracę w Komisji Skrutacyjnej. 

Radny Janusz Szkodny w imieniu Radnych „„Wybieram Jarosław — Prawo i Sprawiedliwość” 
zgłosił do pracy w Komisji Skrutacyjnej kandydaturę radnego Mariusza Waltera. 
Radny Mariusz Walter wyraził zgodę na pracę w Komisji Skrutacyjnej. 
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Wobec braku innych propozycji Rada przystąpiła do imiennego głosowania zgłoszonego 
składu Komisji Skrutacyjnej. 

Rada Miasta w obecności 21 radnych powołała Komisję Skrutacyjną przy głosach: 

„za” - 21 

„przeciw ” - brak 

„wstrzymał się” — brak 

- raport z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 

O godz. 10.35 do 10.45 nastąpiła przerwa w obradach, celem ukonstytuowania się 

Komisji Skrutacyjnej i przygotowania regulaminu wyborów i kart do głosowania. 

c) przyjęcie Regulaminu wyboru Wiceprzewodniczących Rady Miasta. 

Po przerwie głos zabrał radny Mariusz Walter informując zebranych, że Komisja Skrutacyjna 

ukonstytuowała się w składzie: radny Mariusz Walter - Przewodniczący Komisji, radna Jolanta 

Makarowska - członek Komisji, radny Maciej Dymnicki - członek Komisji. 

Następnie odczytał regulamin wyboru Wiceprzewodniczących Rady Miasta Jarosławia — 

regulamin wyboru stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 

Wobec braku uwag prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miasta Piotr Kozak poddał 

pod imienne głosowanie regulamin wyboru Wiceprzewodniczących Rady Miasta w wersji 

przedstawionej przez Komisję Skrutacyjną. 

Rada Miasta w obecności 21 radnych przy głosach: 

„za” = 21 

„przeciw” - brak 

„wstrzymał się” — brak 

przyjęła regulamin wyboru Wiceprzewodniczących Rady Miasta Jarosławia 

- raport z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu. 

d) przeprowadzenie głosowania, 

Komisja Skrutacyjna przygotowała karty do tajnego głosowania. Następnie Przewodniczący 

Komisji Skrutacyjnej Mariusz Walter przypomniał procedurę głosowania, a następnie 

odczytał kolejno nazwiska 21 radnych, którzy (po podpisaniu listy o otrzymaniu karty) 

przystąpili do głosowania w celu wybrania Wiceprzewodniczących Rady Miasta Jarosławia, 

poprzez wrzucenie karty do urny. 

Od godz. 11.05 do godz. 11.27 prowadzący obrady ogłosił przerwę w obradach. 

W trakcie przerwy członkowie Komisji dokonali przeliczenia głosów i sporządzili protokół z wyboru. 

e) informacja o wynikach głosowania. 

Po przerwie Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Mariusz Walter odczytał protokół 

z obliczenia głosów oddanych w wyborach na Wiceprzewodniczących Rady Miasta Jarosławia, 
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sporządzony na sesji w dniu 20 maja 2024 r., informując, że na Wiceprzewodniczących Rady 

Miasta Jarosławia zostali wybrani: radny Wiesław Strzępek oraz radny Janusz Szkodny. 
-lista radnych, którym wydano karty do głosowania stanowi załącznik nr 20 do niniejszego 

protokołu, 
-protokół z obliczenia głosów i karty z tajnego głosowania na Wiceprzewodniczących Rady 

Miasta Jarosławia stanowią załącznik nr 21 do niniejszego protokołu. 

Mając na względzie powyższe Przewodniczący Rady Miasta Piotr Kozak oraz Burmistrz 

Miasta Marcin Nazarewicz pogratulowali wybranym wiceprzewodniczącym Rady Miasta 

Jarosławia Januszowi Szkodnemu i Wiesławowi Strzępkowi życząc owocnej pracy. 

Radna Bożena Łanowy złożyła gratulacje wybranym na funkcję wiceprzewodniczącego 
radnym. Jednocześnie wyraziła opinię, że wynik głosowania pokazał, iż jednak nie wszyscy 

chcą współpracy ponad podziałami. Radna Agnieszka Wywrót nie uzyskała poparcia „drugiej 
strony”, a wybrani na wiceprzewodniczących radni takowe otrzymali z obu stron. 

Do powyższej wypowiedzi odniósł się radny Mariusz Walter twierdząc, że wybór 

wiceprzewodniczących odbył się w tajnym trybie głosowania, w którym każdy radny wyraził 
wolę zgodnie ze swoim przekonaniem. 

Wobec braku innych uwag przystąpiono do głosowania projektu uchwały na druku nr 1. 

Przewodniczący rady Piotr Kozak przypomniał, że uchwała ma charakter deklaratoryjny 

mający za zadanie potwierdzenie istniejącego stanu faktycznego, co do wyboru 
wiceprzewodniczących Rady Miasta Jarosławia. 

Rada Miasta w obecności 21 radnych uczestniczących w posiedzeniu 

przy głosach: „za” —21, „przeciw” — brak „wstrzymał się” —brak 

podjęła uchwałę nr  2/11/2024 w sprawie wyboru 
Wiceprzewodniczących Rady Miasta — raport z przeprowadzonego imiennego 

głosowania stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu, uchwała nr 2/11/2024 stanowi 

załącznik nr 23 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miasta Piotr Kozak jeszcze raz pogratulował _ wybranym 

Wiceprzewodniczącym i zaprosił do stołu prezydialnego. 

Nowo wybrani Wiceprzewodniczący Rady Miasta Janusz Szkodny i Wiesław Strzępek 
podziękowali radnym za dokonany wybór oraz okazane zaufanie. Wyrazili nadzieję na rzetelną, 
solidną współpracę ponad podziałami na rzecz miasta Jarosławia. 

2/ w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Jarosławia - projekt uchwały stanowi 

załącznik nr 24 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miasta Piotr Kozak poinformował, że przepisy prawa nakładają na 

Radę Miasta obowiązek powołania Komisji Rewizyjnej. W skład Komisji Rewizyjnej wchodzą 

radni w liczbie, co najmniej równej liczbie Klubów Radnych istniejących w Radzie jednak nie 

mniej niż 5. Powyższe wynika z treści art.18a ust. 1 i 2 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. 

o samorządzie gminnym. 

Następnie poprosił o zgłaszanie kandydatów do pracy w Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 

Jarosławia. 

Protokół z II sesji Rady Miasta Jarosławia - dnia 20 maja 2024 r. Strona 9



Radny Piotr Baran w imieniu Klubu Radnych „Wybieram Jarosław — Prawo 

i Sprawiedliwość” zgłosił do pracy w Komisji Rewizyjnej kandydatury: 

- radnej Agnieszki Rodzinki-Głąb, która wyraziła zgodę na członkostwo w Komisji 

Rewizyjnej; 

- radnej Katarzyny Szajowskiej, która wyraziła zgodę na członkostwo w Komisji Rewizyjnej; 

- radnego Sebastiana Koguta, który wyraził zgodę na członkostwo w Komisji Rewizyjnej. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Wiesław Strzępek w imieniu Klubu Radnych „My 

Mieszkańcy” zgłosił do pracy w Komisji Rewizyjnej kandydatury: 

- radnego Jakuba Bukowskiego, który wyraził zgodę na członkostwo w Komisji Rewizyjnej; 

- radnego Macieja Dymnickiego, który wyraził zgodę na członkostwo w Komisji Rewizyjnej. 

Radny Jarosław Litwiak w imieniu Klubu Radnych „Wspólnie Zmieniajmy Jarosław” zgłosił 

do pracy w Komisji Rewizyjnej kandydatury: 

- radnej Doroty Batiuk-Jankiewicz, która wyraziła zgodę na członkostwo w Komisji 

Rewizyjnej; 

- radnego Jarosława Litwiaka, który wyraził zgodę na członkostwo w Komisji Rewizyjnej. 

Wobec braku innych zgłoszeń przystąpiono do przegłosowania podanego składu osobowego 

Komisji Rewizyjnej. 

Rada Miasta w obecności 21 radnych przy głosach: „za” — 21, 

„przeciw” — brak, „wstrzymał się” — brak podjęła uchwałę Nr 

3/11/2024 w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 

Jarosławia - raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 25 

do niniejszego protokołu, uchwała nr 3/11/2024 stanowi załącznik nr 26 do niniejszego 

protokołu. 

3/ w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Jarosławia - projekt 

uchwały stanowi załącznik nr 27 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miasta Piotr Kozak poinformował, że zgodnie z przepisami prawa 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej wybiera rada gminy. Powyższe wynika z treści art.18a 

ust. 1 i2 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym. 

Zwrócił również uwagę, że wybór Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej zostanie dokonamy 

spośród ustalonego przed chwilą składu osobowego. 

Radny Piotr Baran w imieniu Klubu Radnych „Wybieram Jarosław — Prawo 

i Sprawiedliwość” zgłosił kandydaturę radnej Agnieszki Rodzinki-Głąb na Przewodniczącą 

Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Jarosławia. 

Radna Agnieszka Rodzinka — Głąb wyraziła zgodę na kandydowanie. 

Wobec braku innych zgłoszeń przystąpiono do imiennego głosowania kandydatury radnej 

Agnieszki Rodzinki-Głąb na Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Jarosławia. 
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Rada Miasta w obecności 21 radnych przy głosach: „za” — 21, 

„przeciw” — brak, „wstrzymał się” — brak podjęła uchwałę Nr 

4/11/2024 w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

Rady Miasta Jarosławia - raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi 

załącznik nr 28 do niniejszego protokołu, uchwała nr 4/1/2024 stanowi załącznik nr 29 do 

niniejszego protokołu. 

Radna Agnieszka Rodzinka-Głąb podziękowała za wybór i okazane zaufanie. 

4/ w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Jarosławia - projekt uchwały stanowi 

załącznik nr 30 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miasta Piotr Kozak poinformował, że w związku z Rozporządzeniem 

Rady Ministrów w sprawie wynagradzania pracowników samorządowych z dnia 

25 października 2021 r. ( Dz.U. z 2021.1960 z późn. zm.) należy ustalić wynagrodzenie 

miesięczne dla Burmistrza Miasta Jarosławia. 

Maksymalne wynagrodzenie miesięczne: 100% max sum. -18044 zł brutto , w tym: 

Maksymalne wynagrodzenie miesięczne : 

max wynagrodzenie zasadnicze - 10.430 zł brutto 

max dodatek funkcyjny- 3450 zł brutto 

max dodatek specjalny - 4164 zł brutto (10430+3450 X 30%) 

Razem : suma max wyn. zas + max d. funkcyjny + max. dodatk. specjalny = 18044 zł max 

wynagrodzenie miesięczne 

Minimalne wynagrodzenie miesięczne : 80%0 max sum. -14435.20 zł brutto, w tym, 

min. wynagrodzenie zasadnicze: 8344 zł brutto 

min. dodatek funkcyjny : 2760 zł brutto 

minimalny dodatek specjalny 3331,20 zł brutto (8344 zł +2760 zł x 30%) 

Razem : suma min wyn. zas + min. dodatek funkcyjny + min. dodatek specjalny = 14435.20 

zł brutto. 

Burmistrzowi przysługuje również dodatek za wieloletnią pracę zgodnie z obowiązującymi 

przepisami stanowiący % miesięcznego wynagrodzenia zasadniczego. 

Przewodniczący Rady Miasta Piotr Kozak poprosił o zgłaszanie propozycji. 

Wiceprzewodniczący Rady Wiesław Strzępek przypomniał, że Pan Marcin Nazarewicz — 

Burmistrz Miasta Jarosławia deklarował w kampanii wyborczej obniżenie wynagrodzenia 

zarówno burmistrza, jak i dla pozostałych osób funkcyjnych w gminie miejskiej Jarosław. 

Mając na względzie powyższe Wiceprzewodniczący oświadczył, iż czuje się upoważniony do 

przedstawienia propozycji obniżenia tego wynagrodzenia, mając na uwadze zapis 

z 25 października 2021 r. Rozporządzenia Rady Ministrów w sprawie wynagrodzenia 

pracowników samorządowych. W przypadku Gminy Miejskiej Jarosław, w której liczba 

mieszkańców nie przekracza 100 tysięcy osób maksymalne wynagrodzenie zasadnicze może 

wynieść 10.430 zł brutto, dodatek funkcyjny 3450 zł brutto. Dodatkowo art. 37 ust. 4 ustawy 

o pracownikach samorządowych z dnia 21 listopada 2008 r. określa, iż wysokość 
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wynagrodzenia nie może być niższa niż 80% maksymalnego wynagrodzenia określonego dla 

poszczególnych stanowisk. 

Mając na względzie powyższe Wiceprzewodniczący Rady Miasta Jarosławia zgłosił 

wniosek, aby wynagrodzenie Burmistrza Miasta Jarosławia kształtowało się następująco: 

1) wynagrodzenie zasadnicze w wysokości 8344 zł 

2) dodatek funkcyjny w wysokości 2760 zł 

3) dodatek specjalny w wysokości 30% łącznie wynagrodzenia zasadniczego i dodatku 

funkcyjnego, 

4) dodatku za wieloletnią pracę zgodnie z obowiązującymi przepisami prawa. 

Łącznie daje to kwotę 14435,20 zł. 

Radny Mariusz Walter wyraził opinię, że burmistrz miasta nie powinien pracować za 

możliwie najniższe wynagrodzenie. Takie stanowisko radny wyrażał już w wcześniej, bo 

w poprzedniej kadencji za rządów Pana Waldemara Palucha. 

Burmistrz Miasta Jarosławia Marcin Nazarewicz podziękował radnemu Mariuszowi 

Walterowi za powyższą uwagę, niemniej jednak zaapelował, aby uszanować propozycję, którą 

przedstawił Wiceprzewodniczący Wiesław Strzępek. 

Radny Mariusz Walter poprosił o przypomnienie (dla porównania) wysokości miesięcznego 

wynagrodzenia, jakie pobierał poprzedni Burmistrz Waldemar Paluch. 

Wiceprzewodniczący Rady Wiesław Strzępek podkreślił, że burmistrz Waldemar Paluch 

pobierał najwyższe możliwe wynagrodzenie tj. 18.044 zł brutto. 

Wobec braku innych propozycji przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Piotr Kozak 
poddał pod głosowanie: 

e wniosek Wiceprzewodniczącego Rady Wiesława Strzępka do projektu nr 4, aby 

wynagrodzenie Burmistrza Miasta Jarosławia kształtowało się następująco: 

1) wynagrodzenie zasadnicze w wysokości 8344 zł 

2) dodatek funkcyjny w wysokości 2760 zł 

3) dodatek specjalny w wysokości 30% łącznie wynagrodzenia zasadniczego 

i dodatku funkcyjnego, 

4) dodatku za wieloletnią pracę zgodnie z obowiązującymi przepisami prawa. 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 21 radnych przy głosach: 

„za”-21, 

„przeciw ” - brak, 
„wstrzymał się” - brak, 

przyjęła ww. wniosek Wiceprzewodniczącego rady Wiesława Strzępka do projektu nr 4, aby 

wynagrodzenie Burmistrza Miasta Jarosławia kształtowało się następująco: 

1) wynagrodzenie zasadnicze w wysokości 8344 zł 

2) dodatek funkcyjny w wysokości 2760 zł 

3) dodatek specjalny w wysokości 30% łącznie wynagrodzenia zasadniczego 

i dodatku funkcyjnego, 

4) dodatku za wieloletnią pracę zgodnie z obowiązującymi przepisami prawa. 

-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 31 do niniejszego 

protokołu. 
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Następnie Rada Miasta przystąpiła do głosowania projektu uchwały w sprawie ustalenia 

wynagrodzenia Burmistrza Miasta Jarosławia wraz z przyjętym wnioskiem 

Rada Miasta w obecności 21 radnych przy głosach: „za” — 21, 

„przeciw” — brak, „wstrzymał się” — brak podjęła uchwałę Nr 

35/11/2024 w sprawie_ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta 

Jarosławia - raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 32 

do niniejszego protokołu, uchwała nr 35/11/2024 stanowi załącznik nr 33 do niniejszego 

protokołu. 

5/ w sprawie zmiany Statutu Gminy Miejskiej Jarosław - projekt uchwały stanowi załącznik nr 

34 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miasta Piotr Kozak poinformował, że niniejszy projekt uchwały ma 

na celu usprawnienie pracy Rady Miasta Jarosławia poprzez utworzenie Komisji Głównej, 

Komisji Oświaty oraz Komisji Kultury i Sportu. 

Radna Dorota Batiuk-Jankiewicz wyraziła zaniepokojenie zwiększeniem liczby komisji 

rady, gdyż doświadczenia z poprzedniej kadencji pokazały, że przy funkcjonowaniu pięciu 

komisji był problem z osiągnięciem kworum. Zapytała o zakres kompetencji poszczególnych 

komisji, bo, jak zauważyła z proponowanych zmian widać tylko jeden kierunek, a mianowicie, 

że z Komisji Infrastruktury Społecznej wyodrębnia się dwie kolejne tj. Komisję Oświaty 

i Komisję Kultury i Sportu. 

Przewodniczący Rady Miasta Piotr Kozak wyjaśnił m.in., że: 

- zwiększenie liczby komisji ma usprawnić pracę Rady Miasta, 

- radni, którzy zadeklarują chęć pracy w danej komisji powinni faktycznie w niej uczestniczyć, 

- pod obrady rady zostanie poddany projekt uchwały w sprawie ustalenia przedmiotu działania 

każdej ze stałych komisji. 

Radny Mariusz Walter oświadczył, że radni zapisując się do wielu komisji powinni wziąć 

pod uwagę, czy faktycznie będą mieli czas, aby w nich uczestniczyć. W poprzednich 

kadencjach funkcjonowało więcej niż pięć komisji i nie było problemów z osiągnięciem 

kworum. 

Wiceprzewodniczący Rady Wiesław Strzępek przywołując zapis art. 24 ust. | ustawy 

o samorządzie gminnym, że : * Radny jest obowiązany brać udział w pracach rady gminy i jej 

komisji oraz innych instytucji samorządowych, do których został wybrany lub desygnowany” 

podkreślił, że w myśl tego zapisu, radny, który zadeklaruje pracę w jakiejś komisji powinien 

sprostać temu zadaniu, a jeśli uzna, że z jakiś względów nie podoła temu — to nie powinien się 

w ogóle do nich zapisywać.  Wiceprzewodniczący zaapelował do radnych o racjonalne 

podejście do wyboru komisji, w których zamierzają pracować i aktywnie uczestniczyć. 

Radna Bożena Łanowy poprosiła o wyjaśnienie, jak się ma zwiększenie liczby komisji 

(dodatkowe finansowe obciążenie budżetu) do wdrożonego planu oszczędnościowego gminy. 

Burmistrz Miasta Jarosławia Marcin Nazarewicz przypomniał, że będąc radnym 

w poprzedniej kadencji poddawał pod rozwagę radnych obniżenie diet, ale propozycja ta nigdy 

nie znalazła akceptacji. 

O godz. 11:58 obrady sesji opuścił radny Piotr Baran. 
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O godz. 12:02 na obrady sesji powrócił radny Piotr Baran. 
O godz. 12:10 obrady sesji opuścił radny Sebastian Kogut. 

Wobec braku innych uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały 

na druku nr 5. 

Rada Miasta w obecności 20 radnych przy głosach: „za” — II, 

„przeciw” — 8, „wstrzymał się” — I podjęła uchwałę Nr 6/11/2024 

w sprawie zmiany Statutu Gminy Miejskiej Jarosław  — raport 
z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 35 do niniejszego protokołu, 

uchwała nr 6/11/2024 stanowi załącznik nr 36 do niniejszego protokołu. 

6/ w sprawie wyboru delegatów na zebranie Delegatów Stowarzyszenia Miejskiego Obszaru 

Funkcjonalnego Jarosław — Przeworsk - projekt uchwały stanowi załącznik nr 37 do 

niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miasta Piotr Kozak poinformował, że Gmina Miejska Jarosław od 

2015 roku jest członkiem Stowarzyszenia MOF Jarosław-Przeworsk, 

w którym reprezentują ją Burmistrz Miasta Jarosławia, pracownik merytoryczny oraz dwóch 

członków Rady Miasta Jarosławia. Zgodnie z Statutem Stowarzyszenia Miejskiego Obszaru 

Funkcjonalnego Jarosław - Przeworsk i upływającą kadencją władz Stowarzyszenia, wybierani 

są nowi delegaci na kolejną kadencję. 

Następnie przystąpiono do zgłaszania kandydatów. 

Wiceprzewodniczący Rady Wiesław Strzępek w imieniu Klubu Radnych „„My Mieszkańcy” 

zgłosił radnego Jakuba Bukowskiego, który wyraził zgodę na kandydowanie. 

Radna Dorota Batiuk-Jankiewicz w imieniu Klubu Radnych „Wspólnie Zmieniajmy 

Jarosław” zgłosiła radnego Jarosława Litwiaka, który wyraził zgodę na kandydowanie. 

Przewodniczący Rady Piotr Kozak w imieniu Klubu Radnych „Wybieram Jarosław — Prawo 

i Sprawiedliwość” zgłosił radnego Mariusza Waltera, który wyraził zgodę na kandydowanie. 

Dyrektor Biura Strategii, Pozyskiwania Funduszy i Obsługi Inwestora Edyta Pytko 

poinformowała, że z ramienia Urzędu Miasta w skład delegatów Stowarzyszenia MOF 

Jarosław-Przeworsk w uzgodnieniu z burmistrzem została wskazana Pani Jolanta Marszał - 

pracownik biura BSFiOl. 

Przewodniczący Rady Miasta Piotr Kozak zwrócił uwagę, że zgłoszono więcej kandydatur 

aniżeli miejsc, stąd głosowanie zostanie przeprowadzone indywidualnie na każdą ze 

zgłoszonych osób i dwie, które uzyskają największą liczbę głosów będą reprezentować Radę 

Miasta na zebraniu delegatów Stowarzyszenia MOF Jarosław-Przeworsk. 

Wobec braku innych uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania nad każdym ze 

zgłoszonych kandydatów: 

e wniosek Wiceprzewodniczącego Rady Wiesława Strzępka, aby delegatem na 

zebranie Delegatów Stowarzyszenia Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego 
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Jarosław-Przeworsk z ramienia Rady Miasta Jarosławia został radny Jakub 

Bukowski 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 20 radnych przy głosach: 

„Za J2, 
„przeciw ” - 3, 

„wstrzymał się” - 5, 
przyjęła ww. wniosek 

-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 38 do niniejszego 

protokołu 

e wniosek radnej Doroty Batiuk-Jankiewicz, aby delegatem na zebranie Delegatów 

Stowarzyszenia Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego  Jarosław-Przeworsk 

z ramienia rady Miasta Jarosławia został radny Jarosław Litwiak 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 20 radnych przy głosach: 

„za”- 10, 

„przeciw” - 1, 
„wstrzymał się” - 9, 

przyjęła ww. wniosek 

-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 39 do niniejszego 
protokołu. 

e Wniosek Przewodniczącego Rady Miasta Piotra Kozaka, aby delegatem na 

zebranie Delegatów Stowarzyszenia Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego 

Jarosław-Przeworsk z ramienia Rady Miasta Jarosławia został radny Mariusz 

Walter 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 20 radnych przy głosach: 

„za”- 12, 
„przeciw” - 5, 

„wstrzymał się” - 3, 
przyjęła ww. wniosek 

-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 40 do niniejszego 
protokołu. 

Mając na względzie powyższe wyniki głosowania indywidualnego nad poszczególnymi 

kandydatami, Przewodniczący Rady Miasta Piotr Kozak poinformował, że radny Jakub 

Bukowski otrzymał 12 głosów .,za”, radny Jarosław Litwiak — 10 głosów „za”, a radny Mariusz 

Walter 12 głosów „za”. 

Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 6 w sprawie wyboru delegatów na 

zebranie Delegatów Stowarzyszenia Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Jarosław-Przeworsk 

w składzie: 1) Pan Marcin Nazarewicz — Burmistrz Miasta Jarosławia, 2) Pani Jolanta Marszał 

— Pracownik Urzędu Miasta Jarosławia, 3) Pan Jakub Bukowski — Radny Rady Miasta 

Jarosławia, 4) Pan Mariusz Walter — Radny Rady Miasta Jarosławia. 

Rada Miasta w obecności 20 radnych przy głosach: „za” — 15, 

„przeciw ” — brak, „wstrzymał się” — 5 podjęła uchwałę Nr 7/11/2024 
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w sprawie wyboru delegatów na zebranie Delegatów Stowarzyszenia 

Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Jarosław — Przeworsk — raport 
z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 41 do niniejszego protokołu, 

uchwała nr 7/11/2024 stanowi załącznik nr 42 do niniejszego protokołu. 

7/ w sprawie powołania zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników -projekt uchwały 

stanowi załącznik nr 43 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miasta Piotr Kozak poinformował, że Prezes Sądu Okręgowego 

w Przemyślu pismem z dnia 9 maja br. zwrócił się z prośbą o uzupełnienie listy i dokonanie 

wyboru dwóch ławników do Sądu Rejonowego w Jarosławiu — Wydział Pracy do orzekania 

w sprawach z zakresu prawa pracy. Rada Miasta winna wybrać zespół ds. zaopiniowania 

kandydatów na ławników, którego zadaniem będzie wypracowanie i przedstawienie na sesji 

Rady Miasta opinii o zgłoszonych kandydatach, w szczególności w zakresie spełnienia przez 

nich wymogów określonych w ustawie. 

W imieniu Klubu Radnych „My Mieszkańcy” Wiceprzewodniczący Rady Wiesław 

Strzępek zgłosił radnych Korneliusza Polita oraz Patryka Bieleckiego do składu zespołu 

powoływanego do spraw zaopiniowania kandydatów na ławników. W imieniu Klubu 

Radnych „Wybieram Jarosław — Prawo i Sprawiedliwość” Przewodniczący Rady Piotr 

Kozak zgłosił radnych Katarzynę Szajowską oraz Piotra Barana. 

Ww. kandydaci wyrazili zgodę na udział w pracach zespołu. 

Przerwa w obradach od godz. 12.26 do 12.28 

Po przerwie Przewodniczący Rady Piotr Kozak poinformował, że jest propozycja, aby 

przewodniczącym zespołu opiniującego kandydatów na ławników został radny Piotr Baran, 

a zastępcą radny Korneliusz Polit. 

Wobec braku innych uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały 

fir 7, 

Rada Miasta w obecności 20 radnych przy głosach: „za” — 19, 

„przeciw ” — brak, „wstrzymał się” — l podjęła uchwałę Nr 8/11/2024 

w sprawie powołania zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na 

ławników — raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 44 do 

niniejszego protokołu, uchwała nr 8/11/2024 stanowi załącznik nr 45 do niniejszego protokołu. 

8/ w sprawie odwołania Opiekuna Młodzieżowej Rady Miasta Jarosławia - projekt uchwały 

stanowi załącznik nr 46 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miasta Piotr Kozak poinformował, że podjęcie niniejszej uchwały 

konieczne jest w związku ze złożoną rezygnacją przez dotychczasowego Opiekuna 

Młodzieżowej Rady Miasta Jarosławia. 
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Wobec braku i uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały na 

druku nr 8. 

Rada Miasta w obecności 20 radnych przy głosach: „za” — 20, 

„przeciw” — brak, „wstrzymał się” — brak podjęła uchwałę Nr 

9/11/2024 w sprawie odwołania Opiekuna Młodzieżowej Rady Miasta 

Jarosławia — raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 47 

do niniejszego protokołu, uchwała nr 9/11/2024 stanowi załącznik nr 48 do niniejszego 

protokołu. 

9/ w sprawie nadania tytułu Honorowego Obywatela Miasta Jarosławia - projekt uchwały 

stanowi załącznik nr 49 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miasta Piotr Kozak poinformował, że w związku z pismem przeora 

klasztoru Matki Bożej Bolesnej w Jarosławiu o. dr. Marka Grubki OP jest propozycja 
przyznania Honorowego Obywatela Miasta Jarosławia pani Barbarze Czartoryskiej — bratanicy 

bł. Patrona miasta Jarosławia o. Michała Czartoryskiego, Przewodniczącej Rodzinnego 
Związku Czartoryskich Herbu Pogoń Litewska jako wyraz szacunku i wdzięczności za aktywną 
działalność na rzecz miasta Jarosławia w zakresie promowania wspólnego dziedzictwa oraz 

pielęgnowanie więzi z lokalną społecznością. 

Wobec braku i uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały na 

druku nr 9. 

Rada Miasta w obecności 20 radnych przy głosach: „za” — 20, 

„przeciw” — brak, „wstrzymał się” — brak podjęła uchwałę Nr 

10/11/2024 w sprawie nadania tytułu Honorowego Obywatela Miasta 

Jarosławia — raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 50 

do niniejszego protokołu, uchwała nr 10/11/2024 stanowi załącznik nr 51 do niniejszego 

protokołu. 

10/ w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Miejskiej Jarosław - projekt uchwały stanowi 

załącznik nr 52 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miasta Piotr Kozak poinformował, że w dniu 9 maja 2024 r. Pani 

Anna Gołąb, złożyła do Burmistrza Miasta Jarosławia pismo z rezygnacją ze stanowiska 

Skarbnika i rozwiązaniem stosunku pracy na mocy porozumienia stron w związku z przejścia 

na emeryturę, ze skutkiem na dzień 20 maja 2024 r. Odwołanie Skarbnika Gminy Miejskiej 

Jarosław na wniosek Burmistrza Miasta Jarosławia należy do wyłącznej właściwości Rady 

(art. 18 ust. 2 pkt 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym) dlatego też celem 

formalnego odwołania Pani Anny Gołąb z zajmowanego stanowiska jest podjęcie stosownej 

uchwały. Burmistrz Miasta Jarosławia realizując treść art. 18 ust. 2 pkt 3 ustawy o samorządzie 
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gminnym złożył wniosek do Rady o odwołanie Pani Anny Gołąb ze stanowiska Skarbnika. 

Niniejsza uchwała stanowi konieczną przesłankę do rozwiązania stosunku pracy Pani Anny 

Gołąb. 

Radna Magdalena Cisek-Skiba w imieniu Klubu Radnych „Wspólnie Zmieniajmy Jarosław” 

oświadczyła, że: „Zgodnie z art. 18 ust.2 pkt 3.ustawy o samorządzie gminnym do właściwości 
rady należy powoływanie i odwoływanie skarbnika miasta, który pełni funkcję głównego 
księgowego budżetu. Odbywa się to w drodze uchwały, na wniosek burmistrza,a taki wniosek 

jak wiemy wpłynął do rady. w dniu dzisiejszym. W związku z tym, że Pani Skarbnik Anna Gołąb 
złożyła wniosek o rozwiązanie stosunku pracy z Urzędem Miasta Jarosławia postanawiamy 
uszanować tą decyzję i zagłosujemy za niniejszą uchwałą. Jednocześnie pragniemy podkreślić, 

że ubolewamy nad tą zmianą.W tym miejscu wyrażamy słowa uznania dla dotychczasowej pracy 

Pani Skarbnik Anny Gołąb, która przeprowadziła nas przez niezwykle trudny czas dla finansów 
samorządu jakim był COVID, ogromna i nieprzewidywalna w swych skutkach inflacja oraz 
trwająca wojna na Ukrainie. Szanowna Pani Skarbnik. Dziękujemy za profesjonalizm, 

merytoryczne dyskusje, dokładne i szczegółowe sprawozdania oraz za cierpliwość, z jaką 
tłumaczyła nam Pani wszystkie budżetowe zawiłości. Jesteśmy pełni uznania, że jako jeden 
z nielicznych samorządów w Polsce, udało się nam, dzięki ciężkiej pracy i ogromnej wiedzy 

Pani Skarbnik, zamknąć i rozliczyć ogromny projekt finansowany ze środków norweskich oraz 
wiele innych , równie ważnych projektów i inwestycji. Życzymy wszelkiej pomyślności oraz 
realizacji planów i zamierzeń, które przed sobą Pani postawiła. ". 

Radna Bożena Łanowy poinformowała, że nigdy nie zagłosowała za pozbawieniem kogoś 
pracy, ale w tym przypadku, zagłosuje za odwołaniem Pani Skarbnik tylko dlatego, że Pani 

Anna Gołąb złożyła wniosek o rezygnację ze stanowiska Skarbnika w związku z przejściem na 
emeryturę. 

Wobec braku uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały na druku 

nr 10. 

Rada Miasta w obecności 20 radnych przy głosach: „za” — 20, 

„przeciw” — brak, „wstrzymał się” — brak podjęła uchwałę Nr 

11/11/2024 w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Miejskiej Jarosław 
— raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 53 do niniejszego 

protokołu, uchwała nr 11/11/2024 stanowi załącznik nr 54 do niniejszego protokołu. 

11/ w sprawie powołania Skarbnika Gminy Miejskiej Jarosław - projekt uchwały stanowi 

załącznik nr 55 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miasta Piotr Kozak poinformował, że podjęcie uchwały o powołaniu 

Skarbnika Gminy Miejskiej Jarosław jest uzasadnione złożonym przez Burmistrza Miasta 

Jarosławia wnioskiem. Stosunek pracy skarbnika, zgodnie z art. 4 ust. | pkt 2 ustawy z dnia 

21 listopada 2008 r. o pracownikach samorządowych nawiązuje się na podstawie powołania. 

Powołanie skarbnika następuje na wniosek burmistrza, zgodnie z art. 18 ust. 2 pkt 3 ustawy 

z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym i należy do wyłącznej kompetencji rady gminy. 
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Burmistrz Miasta Jarosławia Marcin Nazarewicz zwrócił się do Rady Miasta Jarosławia 

z wnioskiem o powołanie na stanowisko skarbnika Pani Katarzyny Czuby — absolwentki 

Politechniki Lubelskiej, zatrudnionej w Urzędzie Miasta Jarosławia od 1 lipca 2011 r. Pani 

Katarzyna Czuba przeszła wszystkie szczeble urzędnicze. Od 2018 roku jest głównym 

specjalistą w Wydziale Finansowo-Księgowym. Wykonywała w szczególności zadania 

z zakresu prowadzenia księgowości; sporządzania sprawozdań budżetowych i finansowych 

Gminy Miejskiej Jarosław; bieżącej kontroli prawidłowości sprawozdań wpływających do 

urzędu z jednostek podległych; księgowania dowodów dotyczących dochodów realizowanych 

z dofinansowań z funduszy Unii Europejskiej; nadzorowania i kontrolowania prawidłowości 

i zgodności z ewidencją księgową danych Urzędu Miasta Jarosławia. Od 2016 roku jest 

upoważniona do kontrasygnowania czynności prawnych, które mogą spowodować powstanie 

zobowiązań pieniężnych Gminy Miejskiej Jarosław i wchodzącym w zakres działalności 

jednostki podczas nieobecności skarbnika. Burmistrz zaświadczył, że Pani Katarzyna Czuba 

jest osobą bardzo dobrze przygotowaną, aby w chwili obecnej objąć stanowisko skarbnika 

gminy. 

Wobec braku głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały na druku nr 12. 

Rada Miasta w obecności 20 radnych przy głosach: „za” — 20, 

„przeciw” — brak, „wstrzymał się” — brak podjęła uchwałę Nr 
12/11/2024 w sprawie powołania Skarbnika Gminy Miejskiej Jarosław 
— raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 56 do niniejszego 

protokołu, uchwała nr 12/11/2024 stanowi załącznik nr 57 do niniejszego protokołu. 

12/ w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie i realizację przez Gminę Miejską Jarosław 

projektu Wojewódzkiego Urzędu Pracy w Rzeszowie dofinansowanego ze środków 

Europejskiego Funduszu Społecznego Plus w ramach programu Regionalnego Fundusze 

Europejskie dla Podkarpacia 2021-2027, PRIORYTET 7, Działanie FEPK.07.12 Szkolnictwo 

ogólne, projekt pt. „Orientuj się! '- projekt uchwały stanowi załącznik nr 58 do niniejszego 
protokołu. 

Przewodniczący Rady Miasta Piotr Kozak poinformował, że szkoły podstawowe 
wymienione w projekcie uchwały zakwalifikowały się do udziału w projekcie Wojewódzkiego 

Urzędu Pracy w Rzeszowie dofinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu 
Społecznego Plus w ramach programu Regionalnego Fundusze Europejskie dla Podkarpacia 
2021-2027, PRIORYTET 7, Działanie FEPK.07.12 Szkolnictwo ogólne, projekt pt. „Orientuj 

się!”. Wnioski zostały przyjęte do dofinansowania, w związku z powyższym konieczne jest 
wyrażenie zgody (w formie uchwały) na realizację projektu przez Gminę Miejską Jarosław. 
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Celem Projektu jest poprawa jakości doradztwa zawodowego w szkołach podstawowych 
iliceach z terenu województwa podkarpackiego m.in. poprzez studia podyplomowe oraz 

kompleksowe szkolenia z zakresu doradztwa zawodowego realizowane dla szkolnych 
doradców zawodowych, nauczycieli przygotowujących się do roli szkolnego doradcy 
zawodowego, nauczycieli innych przedmiotów, atakże dla kadry zarządzającej szkoły — 

Działanie FEPK.07.12 Wsparcie na rzecz szkolnictwa podstawowego i średniego 
(z wyłączeniem infrastruktury). Projekt poprzez zapewnienie kompleksowego wsparcia 
w postaci szkoleń dla nauczycieli i kadry zarządzającej szkół, studiów podyplomowych dla 

szkolnych doradców zawodowych, sesji superwizyjnych, utworzeniu tzw. szkolnych ośrodków 
kariery, animowania w szkole działań z zakresu poradnictwa zawodowego i organizacji 
spotkań indywidualnych z uczniami wpłynie na podniesienie jakości świadczonych usług 
doradczych w kontekście wymagań rynku pracy. 

Zaplanowane formy wsparcia to m.in.: 
1) Uzyskanie i podniesienie kwalifikacji przez szkolnych doradców zawodowych i/lub 
nauczycieli przygotowujących się do tej roli poprzez ukończenie: 

e 200-godzinnych kompleksowych szkoleń z zakresu doradztwa zawodowego, 

e studiów podyplomowych „Doradztwo zawodowe dla nauczycieli — studia 
trzysemestralne", 

e sesji superwizyjnych dla szkolnych doradców zawodowych. 

2) Organizacja kompleksowych szkoleń dla kadry zarządzającej szkół z zakresu 
zarządzania procesem poradnictwa zawodowego (w tym tworzenia, realizacji i nadzoru 
nad Wewnątrzszkolnym Systemem Doradztwa Zawodowego). 

3) Organizacja szkoleń dla nauczycieli innych przedmiotów w szkole w zakresie 
poradnictwa zawodowego. 
4) Realizacja indywidualnego doradztwa dla uczniów szkół biorących udział w projekcie, 

5)Wyposażenie Szkolnych Ośrodków Kariery. 
6) Organizacja warsztatów promujących ideę samozatrudnienia, cyklicznych „spotkań 

z zawodem”, spotkań z pracodawcami, organizacja wizyt studyjnych u pracodawców oraz 
indywidualnych wizyt pracodawców w szkołach. 

Szkoły uczestniczące w Projekcie zobowiązane są do wniesienia wkładu własnego, w postaci 
wynagrodzenia pracowników, będących Uczestnikami Projektu. 

Wkład własny jaki wnoszą szkoły obliczony jest jako koszt godzin pracy nauczyciela, 
przeznaczony na udział w wybranej formie wparcia pomnożony przez ilość godzin trwania ww. 
formy wsparcia, tj.: 

e kompleksowe szkolenie z zakresu doradztwa zawodowego - 200 godzin wkładu 
własnego, 

e kompleksowe szkolenie dla kadry zarządzającej szkół - 20 godzin wkładu własnego, 

kompleksowe szkolenie dla nauczycieli innych przedmiotów w szkole - 18 godzin 
wkładu własnego. 

Zastępca Burmistrza Miasta Jarosławia Dariusz Tracz wyjaśnił m.in., że: 

e projekt pt. Orientuj się” obejmuje obszar szeroko pojętego doradztwa zawodowego, 

e wuzasadnieniu do projektu szeroko opisano ideę projektu, 

e wykazano cały szereg różnego rodzaju możliwości skorzystania z dofinansowania na 

praktycznie i merytoryczne wsparcie pedagogów, nauczycieli, które pracują 

w jarosławskich szkołach podstawowych, 

e chodzi tu głównie o podnoszenie kwalifikacji poprzez szkolenia, studia podyplomowe 

itp., 

e trzy szkoły wykazane w projekcie uchwały jako pierwsze złożyły aplikacje, 
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e limit, który był dla całego województwa został zamknięty, więc pozostałe szkoły nie 

miały możliwości przystąpienia do projektu, 

e wszystkie szkoły otrzymały informacje o możliwości przystąpienia do projektu. 

Radny Mariusz Walter zwrócił uwagę m.in., że w projekcie wskazano tylko 3 szkoły, i tak 

jak w poprzedniej kadencji (być może przez przypadek) pominięto Szkoły Podstawowe nr 7 

i 9. Dopytywał również o szczegóły dotyczące wkładu własnego jaki wnoszą szkoły, który 
obliczony jest jako koszt godzin pracy nauczyciela i przeznaczony na udział w wybranej formie 
wparcia pomnożony przez ilość godzin trwania ww. formy wsparcia, tj.: 

e kompleksowe szkolenie z zakresu doradztwa zawodowego - 200 godzin wkładu 
własnego, 

kompleksowe szkolenie dla kadry zarządzającej szkół - 20 godzin wkładu własnego, 

e kompleksowe szkolenie dla nauczycieli innych przedmiotów w szkole - 18 godzin 
wkładu własnego. 

Wobec braku innych uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały 

na druku nr 12. 

Rada Miasta w obecności 20 radnych przy głosach: „za” — 20, 
„przeciw” — brak, „wstrzymał się” — brak podjęła uchwałę Nr 
13/11/2024 w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie i realizację 
przez_Gminę Miejską Jarosław projektu Wojewódzkiego Urzędu 
Pracy _w Rzeszowie dofinansowanego ze środków Europejskiego 

Funduszu Społecznego Plus _w ramach programu Regionalnego 

Fundusze Europejskie dla Podkarpacia 2021-2027, PRIORYTET 7, 
Działanie FEPK.07.12 Szkolnictwo ogólne, projekt pt. „Orientuj 

się! *_ raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 59 do 

niniejszego protokołu, uchwała nr 13/11/2024 stanowi załącznik nr 60 do niniejszego protokołu. 

Ad V. Przyjęcie planu pracy Rady Miasta Jarosławia na 2024 rok — projekt planu 

pracy Rady Miasta Jarosławia na 2024 rok stanowi załącznik nr 61 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miasta Piotr Kozak poinformował, że projekt planu pracy Rady 

Miasta Jarosławia na 2024 rok został radnym przesłany elektronicznie razem z materiałami na 

sesję. Opracowano go na podstawie poprzednich i zawiera najważniejsze tematy nad jakimi 

Rada będzie procedować w 2024 roku. Jest planem schematycznym i w ciągu roku Rada Miasta 

może go jeszcze zmieniać, wprowadzając jakieś nowe tematy. Jednocześnie Przewodniczący 

zgłosił wniosek, aby sesja czerwcowa odbyła się dnia 20 czerwca, a nie jak pierwotnie 

zakładano 17/24 czerwca. Niniejsza propozycja spowodowana jest sugestiami wielu radnych. 

Z kolei radna Dorota Batiuk-Jankiewicz zaproponowała, by pozostawić jednak dwa terminy 

sesji czerwcowej, gdyż rozumie, iż jeden termin przewidziany jest na sesję absolutoryjną, 

a drugi na sesję zwykłą-roboczą. Ostatecznie złożyła wniosek, aby sesja czerwcowa odbyła się 

dnia 24 czerwca, a wpisany drugi termin 17 czerwca wykreślić z planu pracy. 
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Wobec braku innych uwag i propozycji Rada Miasta przystąpiła do głosowania najdalej idącego 

wniosku Przewodniczącego Rady Miasta, aby termin sesji czerwonej ustalić na dzień 

20 czerwca 2024 r. 

e Wniosek Przewodniczącego Rady Miasta Piotra Kozaka, aby termin sesji 

czerwcowej ustalić na dzień 20 czerwca 2024 r. 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 20 radnych przy głosach: 

„za”- ll, 

„przeciw ” - 6, 
„wstrzymał się” - 3, 

przyjęła ww. wniosek 

-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 62 do niniejszego 
protokołu. 

Następnie przystąpiono do głosowania planu pracy Rady Miasta Jarosławia na 2024 rok wraz 

z przyjętym wnioskiem. 

Rada Miasta w obecności 20 radnych przy głosach: „za” — 18, 

„przeciw” — brak, „wstrzymał się” — 2 przyjęła plan pracy Rady 

Miasta Jarosławia na 2024 rok— raport z przeprowadzonego imiennego głosowania 

stanowi załącznik nr 63 do niniejszego protokołu. 

Plan Pracy Rady Miasta Jarosławia na 2024 rok - stanowi załącznik nr 64 do 

niniejszego protokołu. 

Ad VI. Omówienie działalności spółek miejskich: a) JTBS, b) PGKiM, c) JPK 

id) PWiK. 

Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Piotr Kozak przypomniał, że sprawozdania 
z działalności spółek miejskich — JTBS, PGKiM, JPK oraz PWiK radni otrzymali wraz 

z materiałami na sesję. Rada ma obowiązek zapoznania się z tymi dokumentami bez 
konieczności przyjmowania ich w głosowaniu. 

a) Sprawozdanie z działalności JTBS za 2023 rok — stanowi załącznik nr 65 do 
niniejszego protokołu 

W dyskusji na temat sprawozdania Jarosławskiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego 

z działalności za 2023 rok głos zabrali: wiceprzewodniczący rady Wiesław Strzępek, radny 

Maciej Dymnicki, radny Mariusz Walter i radny Patryk Bielecki pytając m.in: 

e czy wzmianka w sprawozdaniu odnośnie kredytu komercyjnego dotyczy tego 

zaciągniętego kilka lat temu, czy też jest to nowy kredyt, zaciągnięty w ostatnim okresie, 

e czy biblioteka płaci czynsz dla JTBS-u, jaki jest koszt miesięczny i roczny, 

e czy prawdą jest, że obecnie toczą się przeciwko JTBS-owi postępowania sądowe, a jeśli 

tak — to czego dotyczą, 

e ile z kwoty 64 tys. zł, jaką płaci TBS-owi biblioteka jest przeznaczanych na spłatę 

kredytu, 
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e ile pozostało do spłaty kredytu zaciągniętego w 2012 roku, 

e jaka jest kwota roszczenia i czy w jakiś sposób została ona zabezpieczona, 

e ile wyniósł kosztorys przedstawiony przez Wspólnotę, 

e czy nie należy rozważyć wcześniejszej spłaty kredytu, gdyż kara za to byłaby mniejsza 

aniżeli odsetki jakie będą spłacane jeszcze przez 10 lat, 

e o kwestię uregulowania wywozu odpadów wielkogabarytowych, 

e o fundusz remontowy i cele na jaki jest przeznaczany, 

e o liczbę mieszkań pustych w blokach JTBS. 

Odpowiedzi na pytania radnych udzielał Prezes Jarosławskiego Towarzystwa Budownictwa 

Społecznego Spółka z 0.0. Kazimierz Piotrowicz. 

O godz. 13:18 obrady sesji opuścili radny Jarosław Litwiak oraz wiceprzewodniczący Rady Janusz Szkodny. 

O godz. 13:20 na obrady sesji powrócił wiceprzewodniczący Rady Janusz Szkodny. 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie wniosek radnego Macieja 

Dymnickiego o 10 minut przerwy. 

e Wniosek radnego Macieja Dymnickiego o 10 minut przerwy 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 19 radnych przy głosach: 

„za”- 12, 
„przeciw ” - 2, 

„wstrzymał się” - 5, 

przyjęła ww. wniosek 

-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 66 do niniejszego 

protokołu. 

Przerwa w obradach od godz. 13.22 do godz. 13.38 

O godz. 13:38 obrady sesji opuścił radny Wacław Szkoła 

O godz. 13:38 na obrady sesji powrócił radny Jarosław Litwiak 

b) Sprawozdanie z działalności PGKiM za 2023 rok- stanowi załącznik nr 67 do 
niniejszego protokołu 

Przewodniczący Rady Miasta Piotr Kozak poinformował, że Pan Andrzej Makar od 

niedawna (od ubiegłego tygodnia) pełni funkcję Prezesa PGKiM, dlatego zrozumiałym będzie 

jeśli nie udzieli odpowiedzi na pytania radnych, niemniej poprosił, aby odpowiedzi zostały 

przygotowane na piśmie. 

Prezes PGKiM Andrzej Makar podziękował za zaufanie, jakim obdarzył go Burmistrz Miasta 

Jarosławia powierzając funkcję Prezesa Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej 

i Mieszkaniowej w Jarosławiu. Zaznaczył, że jest to dla niego wielka nobilitacja i zaszczyt, ale 

też wielka odpowiedzialność i ma tego pełną świadomość. 

Radny Patryk Bielecki pogratulował nowemu Prezesowi, życząc powodzenia oraz wielu 

sukcesów. 

Wiceprzewodniczący Rady Wiesław Strzępek przyłączając się do gratulacji zapytał, jaki 

czynnik spowodował, że w 2023 roku wywieziono o 1300 ton mniej odpadów w porównaniu 
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z rokiem 2022 (zestawienie zawarte w tabeli nr III — Wielkość wykonywanych usług w 2023 r. 

sprawozdania). 

Prezes PGKiM Andrzej Makar zapewnił, iż odpowie na pytanie w formie pisemnej. 

Radna Bożena Łanowy wyraziła nadzieję, że na jednej z najbliższych sesji Radzie Miasta 

zostanie przedłożony projekt uchwały w sprawie obniżenia stawki za wywóz odpadów 

komunalnych. 

c) Sprawozdanie z działalności JPK za 2023 rok — stanowi załącznik nr 68 do 
niniejszego protokołu 

Nikt nie zabrał głosu na temat sprawozdania z działalności Jarosławskiego Przedsiębiorstwa 

Komunalnego. 

d) Sprawozdanie z działalności PWiK za 2023 rok — stanowi załącznik nr 69 do 
niniejszego protokołu 

O godz. 14:27 obrady sesji opuścił radny Jarosław Litwiak 

W dyskusji na temat sprawozdania Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji z działalności 

za 2023 rok głos zabrali: wiceprzewodniczący rady Wiesław Strzępek, radny Maciej 

Dymnicki, radny Mariusz Walter, radny Korneliusz Polit i radna Bożena Łanowy pytając 

m.in: 

e jak wygląda sytuacja planowanych inwestycji sieci wodociągowo-kanalizacyjnych, 

magistrali wodociągowych, 

e ostan techniczny filtrów membranowych, 

e o kwestię długu na kwotę 1,5 mln zł, 

e z czego wynika strata z działalności operacyjnej na poziomie prawie 1,5 mln zł 

wykazana w danych finansowych kształtujących wynik za badany okres, czyli na koniec 

2023 roku (w roku poprzednim odnotowano zysk na kwotę 400 tys. zł), 

e zczego wynikają tak wysokie pozostałe przychody operacyjne, czy jest to dotacja do 

funkcjonowania MZK, czy też są to inne pozostałe przychody operacyjne, 

e jak wygląda kwestia kanalizacji w Dzielnicy nr VII, gdzie już kilkukrotnie zmieniany 

był wykonany projekt i czy projekt ten został już ukończony, 

czym spowodowany jest wprowadzony trzeci abonament za licznik kanalizacyjny, 

czy w roku obecnym i przyszłym prognozowane są podwyżki cen wody i ścieków, 

czy został spłacony kredyt na zakup autobusów, a jeśli nie — to ile pozostało do spłaty, 

czy fuzja Spółek przyczyniła się do rentowności, 

e o liczbę zakupionych autobusów elektrycznych (czy już są użytkowane), jaki jest koszt 

utrzymania takiego autobusu, czy jest zapewniona baza do ich ładowania, 

e czy projekt z dotacją międzynarodową Polska-Ukraina (obejmujący kanalizację 

w rejonie dzielnicy nr VII ulice: Dolnoleżajska, Brodowicze i Stawki) przewiduje 

w swoim zakresie opracowanie podciśnieniówki, która obecnie funkcjonuje, czy będzie 

obejmował zmianę tej instalacji, 

e w jakim zakresie miasto Jarosław będzie odpowiedzialne za realizację zadania przez 

stronę ukraińską, 
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e dlaczego autobus elektryczny ładowany jest na oczyszczalni Ścieków, a nie w bazie 

MZK, w której ma docelowo stacjonować, 

e o kwestię związaną z odmalowaniem niewidocznych już znaków poziomych na ulicach 

miasta Jarosławia, 

e czy podjęto już jakiekolwiek działania w sprawie budowy kanalizacji ulicy Lotników 

i Szczytniańskiej, 

e kiedy zostanie dokończona kanalizacja ulicy Krakowskiej. 

Odpowiedzi na pytania radnych udzielał Prezes Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji 

Spółka z 0.0. w Jarosławiu Andrzej Wysocki. 

Ad VII. Ocena Zasobów Pomocy Społecznej — sprawozdanie stanowi załącznik nr 70 
do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Piotr Kozak przypomniał, że sprawozdanie 

dotyczy oceny zasobów pomocy społecznej i radni otrzymali je wraz z materiałami na sesję. 

Rada ma obowiązek zapoznania się z niniejszym sprawozdaniem bez konieczności 

przyjmowania go w głosowaniu. 

W tym punkcie porządku obrad Wiceprzewodniczący Rady Miasta Wiesław Strzępek 

zasugerował, aby w przyszłości sprawozdanie z oceny zasobów pomocy społecznej było 

przygotowane w formie bardziej przejrzystej, czytelnej, by zostały wyodrębnione zadania 

realizowane ze środków własnych Gminy oraz zadania zlecone na podstawie ustawy. 

Wiceprzewodniczący rozumie, że przedłożona Ocena służy do celów statystycznych, jest 

dokumentem rządowym i MOPS nie ma wpływu na formę tego dokumentu, ale radni powinni 

uzyskać pewne informacje, takie jak np. z czego wynikają regularnie spadające w ostatnich 

latach wskaźniki zarówno deprawacji, jak i ilości osób korzystających z pomocy; z czego 

wypłacany jest zasiłek celowy; czy dopłaty do domów pomocy społecznej pochodzą ze 

środków gminy, czy też pozyskiwane są zewnętrznie, itp. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Agnieszka Kruba-Nieckarz oznajmiła, 

że Ośrodek nie ma wpływu na szatę graficzną sporządzanej Oceny Zasobów Pomocy 

Społecznej ponieważ jest to sprawozdanie bezpośrednio zaczytywane w centralnej aplikacji 

statystycznej. Nie ma również wpływu na dane statystyczne, które automatycznie są zaczytane 

ze sprawozdawczości, którą MOPS przedkłada kwartalnie i rocznie. Podobnie ma się sprawa 

jeśli chodzi o wykresy, które również samoczynnie są wygenerowane po wpisaniu danych. 

Istotnie przedstawiona radnym Ocena pokazuje, że rok rocznie spada liczba mieszkańców 

korzystających ze świadczeń pomocy społecznej, ale wynika to głównie ze wzrostu najniżej 

krajowej, która ma wpływ w przeliczaniu kryterium dochodowego. Dyrektor zobowiązała się 

do pisemnego udzielenia informacji na temat zasiłku pielęgnacyjnego. 

O godz. 15:07 obrady sesji opuścił radny Piotr Baran 

O godz. 15:09 obrady sesji opuściły: radna Monika Więckowska i radna Agnieszka Joniec-Jurczak 

O godz. 15:11 na obrady sesji powrócił radny Piotr Baran 

Wobec braku uwag i pytań, Rada przystąpiła do procedowania kolejnego punktu obrad. 
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Ad _ VII. _Informacja_ Przewodniczącego Rady _ Miasta _o_ działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Miasta Piotr Kozak kolejny raz przypomniał o konieczności złożenia 

oświadczenia majątkowego w związku z rozpoczęciem kadencji według stanu na dzień 7 maja 

2024 roku. Termin upływa 7 czerwca. 

W okresie sprawozdawczym do Biura Rady wpłynęły: 

informacje o powołaniu dwóch trzech klubów radnych w Radzie Miasta Jarosławia IX 
kadencji. 

pismo do radnego Sebastiana Koguta od mieszkanki miasta Jarosławia w sprawie 
wycinki drzew rosnących na trawniku przy bloku nr 7 na os. Pułaskiego, 

opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie — Uchwała nr 13/29/2024 z dnia 
30 kwietnia 2024 r. Składu Orzekającego ERIO na temat przedłożonego przez 

Burmistrza Miasta Jarosławia sprawozdania z wykonania budżetu za 2023 rok, 

pismo- wniosek od Prezesa Sądu Okręgowego w Przemyślu o uzupełnienie listy 
i dokonanie wyboru dwóch ławników do Sądu Rejonowego w Jarosławiu orzekania 
w sprawach z zakresu prawa pracy, 

gratulacje od pani Barbary Czartoryskiej z wyboru dla całej Rady Miasta Jarosławia, 

sprzeciw mieszkańców ul. Nad Sanem wobec budowy budynku produkcyjno- 
usługowego (tłocznia soków) przy ul. Nad Sanem, 

gratulacje z okazji wyboru dla Radnych Rady Miasta Jarosławia od Posła na Sejm RP 
Bartosza Romowicza. 

Ad IX. Wolne wnioski i informacje. 

W tym punkcie obrad głos zabrali: 

+ radny Mariusz Walter poruszając kwestie: 

e protestu mieszkańców wobec planowanej budowy budynku produkcyjno- 

usługowego (tłocznia soków) przy ul. Nad Sanem; pytał, czy pismo przekazane 

radnym jest kolejnym ponowionym wnioskiem w tej sprawie, gdyż podobne 

zostało złożone jeszcze w poprzedniej kadencji; jakie działania zostały już 

podjęte w przedmiotowej sprawie: 

e _„dziwnie” zaprojektowanych studzienek do odprowadzania wód opadowych na 

ulicy Kraszewskiego (kierowcy nie mogą ich ominąć, bo zlokalizowane są metr 

od krawężnika); czy takie ich usytuowanie wynikało z uwarunkowań 

technicznych i geodezyjnych, czy też podyktowane było innymi względami, 

++ radna Bożena Łanowy odnosząc się do budowy tłoczni soków: 

przypomniała, że z informacji przekazanych wcześniej radnym wynika, że w sprawie 

budowy tłoczni inwestor został zawezwany do przedłożenia decyzji o środowiskowych 

uwarunkowaniach, która jest jedną z pierwszych decyzji uzyskiwanych w procesie 

inwestycyjnym — poprzedza wydanie decyzji o warunkach zabudowy czy pozwolenia 

na budowę; skoro Urząd oczekiwał na ten dokument —czy został on już dostarczony 

i czy zezwala na prowadzenie takiej działalności we wskazanym miejscu, 

4 radny Piotr Baran: 

e poruszył temat nieczynnej fontanny w Parku Baśki Puzon, pytał o termin jej 

uruchomienia, 
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e podziękował Burmistrzowi Miasta Marcinowi Nazarewiczowi za podjęcie 

szybkich działań związanych z montażem poidełka na terenie wybiegu dla psów 

zlokalizowanego przy Alei płk. Wojciecha Szczepańskiego, 

+ radna Katarzyna Szajowska: 
w imieniu mieszkańców ulicy Blichowej i Przygrodzie poprosiła o interwencję w sprawie 

spływającej ze skarpy gliny wskutek obfitych opadów deszczu (w załączeniu przedstawiła 

zdjęcia). 

Dyrektor Wydziału Infrastruktury Technicznej Urzędu Miasta Magdalena Zarębska- 

Lorenowicz tłumaczyła, że: 

e naprawa regulacji studzienek oraz wymiana części kostki na ulicy Kraszewskiego jest 

przewidziana do końca maja br. na koszt wykonawcy, 

e lokalizacja studzienek na ulicy Kraszewskiego (w dość niefortunnych dla kierowców 

miejscach) jest związana z przebiegiem sieci — infrastruktury podziemnej, gdyż muszą 

być zachowane odpowiednie odległości, 

e opracowana jest dokumentacja projektowa modernizacji fontanny w parku Baśki 

Puzon; w latach wcześniejszych tj. w momencie rozpoczęcia przebudowy ulicy 

Kraszewskiego wykonany był przyłącz wodociągowy i kanalizacyjny. 

Ad X. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta 

Jaros 
o 

mgr Piotr Kozak 

Nikt z radnych nie zgłosił w trybie $ 77 ust.ó Statutu Gminy Miejskiej 

Jarosław pisemnego wystąpienia. 

Beat orz 

inspektor Wydziału Organizacyjno-Administracyjnego 

Marta/Mąziarka 

insp ydziału Organizacyjno-Administracyjnego 
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